
 
 

 Escola Montanyans 

 
CONVOCATÒRIA DEL CONSELL DE FAMÍLIES 

 
 
La segona sessió del consell de famílies es celebra el dijous 23 de març de 2023 a les 17:00 hores.  
Assistents/es:  I3: Cristina (mare Arlet),  I4: Cristina (mare Unai), I5: Julieta (mare Vera), 1r: Eva (mare Pol 
Mateu), 2n: Jordi (pare Valentina), 3r: Alba (mare Ferran),  4t: Victoria (mare Foix), 5è: Maria (mare Ester) i              
6è: Victoria (mare Vinyet) 

 
ORDRE DEL DIA 
 
1. Informació escola nova. 
En Daniel explica que tot va començar amb l'aprovació del pressupost per la construcció de l'escola nova per 
part del Departament d'Educació. Es tracta d'un procés de mínim 4 anys, on s'inicia en un procés participatiu 
on donen l'oportunitat de dir què en pensa tota la comunitat educativa: l'alumnat del centre, el claustre de 
l'escola, l'Ajuntament i l'AFA. 
En Daniel explica les característiques que tindrà el centre: edifici de dues plantes, d'una línia, amb un gimnàs, 
sala de psico, menjador, pista i pati, biblioteca... Aquest edifici es construirà mentre el centre seguirà el curs 
amb l'edifici vell.  
Properament ens reunirem totes les parts implicades i s’envairà la proposta al Departament, que aquest serà 
el que ha de donar el vist i plau per tirar endavant amb el procés. Un cop ens donin el OK es realitzarà un 
Consell Escolar.  
 
2. Valoració de la Cantata de Nadal i el Carnaval i propostes pels propers anys. 
Cada membre fa una valoració de les dues festes celebrades a l'escola.  
 I4: Cristina. Contents de poder entrar al centre a les dues festes. 

2n: Jordi. En general bé, tot i que hi va haver alguna família que demanava estar més informats. En 
Jordi s'ofereix a ajudar o buscar quelcom respecte la música de la Rua pel proper curs. 
4t i 6è: Victoria. Les famílies demanen la possibilitat d'entrar al centre per seguir el pregó del 
Carnestoltes però en Daniel explica que el fet d'entrar les famílies al centre condiciona a l'alumnat més 
petit a que després no vulguin sortir a la rua per estar amb  les famílies.  
5è: Maria. Pregunta la possibilitat d'haver música a tota la rua ja que darrera no se sentia. Proposa que 
cada curs es prepari una coreografia i fer el ball darrera del pregó. Al Daniel li sembla que no hi hauria 
prou temps per fer-ho tot.  
 La Maria també demana poder potenciar la veu dels més petits/es a la cantata de Nadal. Daniel 
explica l'adquisició de micròfons per part de l'escola gràcies a una subvenció de l'Ajuntament.  
 

3. Proposta participació de Joves de la Casa de Colònies 
En Daniel explica que algunes famílies van demanar la possibilitat d'incloure en diferents tasques del centre els 
joves que viuen a la Casa de Colònies d'aquí a Sant Marçal. Es va parlar amb l'Ajuntament però ens han dit que 
no ho veu clar i no volen assumir aquesta responsabilitat. Pel que fa el consell de famílies, ho valoren molt bé 
ja que consideren que és una oportunitat perquè el nostre alumnat conegui altres realitats. Proposen parlar 
amb la coordinació del centre i arribar a un acord per fer alguna activitat el proper curs, com per exemple: fer 
una xerrada de les seves experiències.  
La Julieta recomana una obra de teatre "Sopa de pedra" la qual parla de la immigració. 
 
2. Proposta Dissabte de Portes Obertes 
En Daniel agraeix a la família del Bruno i la Vera, així com el docent Eliseu, per la renovació i el treball realitzat 
a l'hort de l'escola. Arrel d'aquest treball, des de l'AFA es proposa fer una jornada de famílies per arreglar 
diferents racons del pati del mig i fer extensiu l'espai de joc. En Daniel proposa que es pensi el projecte a 
realitzar, unificar criteris i  executar-lo durant el mes de setembre o octubre del proper curs.  
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L'AFA farà arribarà a les famílies una enquesta per concretar el dissabte que sigui més viable per la majoria. De 
la mateixa manera es farà una llista de material i així, que les famílies puguin portar material que disposin a 
casa.  
 
3. Valoració Sessions Natalia Càlix i enquesta de possibles temes pel proper trimestre 
En Daniel comenta la poca assistència d'aquestes xerrades i es valorarà si seguir realitzant-les el proper curs. 
Respecte a l'enquesta només s'han rebut 3 respostes amb propostes que es plantejaran a la formadora. 
Es comenta fer aquestes xerrades via telemàtica i es descarta.  
La Cristina (mare de l'Arlet) recomana fer una xerrada de Gema Delulofeu, ja que és una experta en sexualitat. 
 
4. Demanda del Pas Vianants 
Arrel de la demanada d'algunes famílies per posar un pas de vianants davant de l'entrada del centre, es va 
traspassar a l'Ajuntament però no es viable. 
 
5. Plaça Consell Escolar 
El director recorda que el curs passat es va donar de baixa una mare al Consell Escolar per baixa del centre i 
que encara resta pendent aquesta plaça. Es proposarà a través d'aquesta acta oferir la vacant a alguna família 
del centre que estigui disposada a ocupar el lloc, aquesta s'ha de posar en contacte amb la direcció de l'escola 
en un període de 5 dies des de la publicació de l’acta.  Si dóna el cas que hi hagi més d'una família es realitzarà 
una votació via telemàtica.  
L'Alba, mare del Ferran, s'ha ofert a cobrir aquesta plaça.   
 
6. Monitoratge del menjador 
En Daniel explica els recents canvis que s'ha fet de monitoratge al menjador. La Rosana, el Dani i l’Alex han 
deixat de treballar al menjador. Per això hi hagut moviments de monitors/es entre grups, i actualment 
funciona millor. Els diferents delegats/des opinen; 
I4: Demanen la possibilitat de venir sense avisar, a dinar a l'escola. En Daniel els recorda que cal avisar a l'AFA 
que és qui ho gestiona. 
1r: es queixen dels la pujada de to de la Neus. I del canvi de la marca del Iogurt. 
2n: tenen queixes de ser molt estrictes. 
Alguns delegats/des, diuen que l'alumnat surt amb gana i que tenen la sensació que els donen poc menjar. El 
director explica que sempre poden repetir un plat més que l'altre.  
4t i 6è: Comenta que s’ha de treballar des de casa l’actitud que tenen alguns infants en quant a la relació amb 
el monitoratge.  
Respecte els Nous menús, en Daniel comenta que arrel a una inspecció es fa fer un estudi dels últims 4-5 
mesos i juntament amb la comissió de menjador, es varen fer els canvis oportuns que s'aniran portant a terme 
progressivament.  
 
7. Precs i preguntes 
La Cristina de I4 pregunta si s'ha realitzat el projecte d'entorn socioeducatiu que s'havia parlat en la passada 
reunió.  En Daniel li respon que no s'ha realitzat ja que l'Ajuntament no ha rebut subvenció. 
Demanen que al fer el canvi de monitor de menjador, avisin les famílies corresponents. I fer ús de la llibreta 
del menjador aquell alumnat que tingui més problemes al menjar. El Daniel comenta que quan un infant no 
menja res, s’avisa a la família. De totes maneres si alguna família ho necessita pot parlar amb la coordinadora 
de menjador. 
 
Finalitza la reunió a les 18:40 
 
Atentament, 
 
Daniel Nebot Luna 
Director Escola Montanyans 


